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ACTA DE LA JUNTA ORDINÀRIA DE FACULTAT DEL 14 DE NOVEMBRE DE 2023 

  

DATA DE LA REUNIÓ: Dimarts, 14 de novembre de 2023 
HORA DE LA REUNIÓ: 12 hores 
LLOC:  Espai Cultural 
DATA DE LA CONVOCATÒRIA:  Dijous, 9 de novembre de 2023 

 
La Junta de Facultat es va reunir en sessió ordinària de 14 de novembre de 2023, amb la participació dels següents 
membres: P. Abella, R. Álvarez, J. A. Calañas, A. R. Calero, C. Calvo, B. Clavel, M. J. Coperías, J. C. de Miguel, I. 
García-Wistädt, I. Genovés, D. Giménez-Folques, A. Hidalgo, M. Izquierdo, S. Maruenda, D. Palau, B. Pozo, A. 
Ricós, F. Robles, R. Roca i L. C. Souto. Excusen l’assistència: A. Carratalà, E. Miñano, C. Padilla, J. Peris, J. 
Sanmartín i J. Ll. Teodoro. 
 
ORDRE DEL DIA: 
 

1. Aprovació, si escau, de les actes corresponents a les Juntes de Facultat del 27 de juny, 5 i 22 
de setembre i 19 d’octubre de 2023. 

2. Informe de Deganat. 
3. Aprovació, si escau, de la renovació de la Comissió de Revisió de Qualificacions. 
4. Aprovació, si escau, de la proposta de modificació de la CCA del Màster en Nous Periodismes i 

en Estudis Hispànics Avançats. 
5. Aprovació, si escau, de la CEPE de l’European Degree in Languages, Literatures and Cultures. 
6. Aprovació, si escau, de la comissió encarregada de la modificació del pla d’estudis del grau en 

Llengües Modernes i les seues Literatures. 
7. Aprovació, si escau, de la proposta de premis extraordinaris de graus i màsters del curs 2022-

23. 
8. Aprovació, si escau, de la proposta d’assignació de noms a diversos espais comuns de la FFTiC. 
9. Informe de títols propis de la FFTiC i aprovació, si escau, de la proposta dels màsters vinculats 

a la FFTiC. 
10. Ratificació, si escau, de la modificació de la Taula d’equivalències d’acreditació de Llengües L2. 
11. Proposta de revisió de la normativa d’entrada de bicicletes plegables a l’edifici de la FFTiC. 
12. Altres qüestions. 
13. Precs i preguntes. 
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ACORDS: 
La degana dona la benvinguda i anuncia que aquesta serà la darrera Junta amb la composició actual. En aquest 
sentit, dona les gràcies a tots els presents per la seua implicació i compromís durant els tres darrers anys en el bon 
funcionament de la Facultat. 
1. Aprovació, si escau, de les actes corresponents a les Juntes de Facultat del 27 de juny, 5 i 22 de setembre i 19 
d’octubre de 2023. S’aproven per assentiment. 
2. Informe de Deganat. En primer lloc, pren la paraula la Vicedegana de Cultura, Igualtat, Polítiques Inclusives i 
Sostenibilitat. I explica: en referència a Igualtat: 
- El 10.10.23 hi hagué CIPI per a informar de la CPIUV i fer propostes d’actes per al 25N (engunay hi ha menys 
propostes, però varen començar a finals d’octubre/principis de novembre i acabarem –si pot ser– amb un «Taller de 
defensa personal per a dones», impartit per Pilar Donés  (membre del col·lectiu «Dones al front») 
- El 10.11.23 vàrem rebre un correu de la Udi on s’informa: 

a) Del procés d’elaboració del IV Pla d’Igualtat i es remet l’esborrany actualitzat del pla després de les 
esmenes que hem fet durant els mesos de setembre i octubre als grups de treball.  
b) Dels actes institucionals pel 25N:  
· 21.11 / 11.30 hores/ a la Facultat Ciències de l’Activitat Física i l’Esport tindrà lloc la taula-rodona: #seacabó: 
nous temps per a les dones en l’esport. 
· 24.11 / 13h / al Claustre de La Nau a les 13 hores, la rectora llegirà el manifest institucional contra la 
violència de gènere. 
c) Ajudes PAS/PDI per a la igualtat i la diversitat: De la mateixa manera que l'any passat, la convocatòria 
d'ajudes s'obrirà en gener de 2024 i tota la tramitació serà electrònica. 

En referència a Polítiques Inclusives, comunica que l’arribada amb retard de la informació per part de diversitats que 
impedeix traslladar-la a la comunitat universitària. 
En referència a Sostenibilitat, parla del Dia Internacional de les Universitats sostenibles: Concurs de fotografia (fins 
15.11.23) + Dia de la fruita (16.11.23). 
A continuació, explica que els plans d’igualtat de la UV sempre han tingut com a objectiu visibilitzar dones rellevants 
que puguen servir com a model per a futures generacions, així com promoure el seu reconeixement. I que un bon 
exemple en són tots els actes de reconeixement a dones pioneres que s’han fet a La Nau. I trasllada les accions 
dels dos últims plans i algunes notícies sobre actuacions en aquest sentit dutes a terme a la UV: 
- III Pla, Eix 4. Cultura de la Igualtat: Acció 63. Reconèixer les aportacions de dones rellevants per a la consecució 
de la igualtat mitjançant actes acadèmiques (introduint criteris per tal de garantir als Reglaments de Doctorats 
Honoris Causa, Medalles, Lliçons magistrals, Professorat emèrit, etc. la paritat establerta a la Llei 3/2007) i mitjançant 
altres actes institucionals (pioneres, feministes rellevants del PAS, PDI, Estudiantat o externes a la Universitat de 
València). 
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- IV Pla (pendent d'aprovació), Eix 4. Cultura de la Igualtat: Acció 75. Designar espais de nova creació amb noms 
de dones referents. 
Acte seguit, la Vicedegana d’Internacionalització i Innovació explica: en referència a Internacionalització, que: 
- El 5 de setembre es va celebrar la sessió general de benvinguda per a l’estudiantat incoming de primer 
quadrimestre i anual a la Facultat de Medicina. Hi ha hagut bastants incidències en el procés de matrícula 
d'estudiantat incoming que s'han anat solucionant, no sense una certa dificultat. Finalment, s'han matriculat 509 
estudiants en el nostre centre. 
- Del 6 al 10 de novembre es va celebrar la XXI Setmana Internacional de la Universitat de València. El dia 6 de 
novembre, representants del Servei de Relacions Internacionals de la UV van oferir una xarrada informativa general 
per a l'estudiantat interessat en una mobilitat (Erasmus, Programa Internacional, SICUE) durant el curs acadèmic 
2024-2025. En el marc de la XXI Setmana Internacional, el 9 de novembre, vàrem celebrar la XXII edició de l'activitat 
Tómate un Speed-Cafenet. En la primera part d'aquesta activitat, dues estudiants ambaixadores de la University of 
Leeds van presentar la ciutat i la universitat al públic assistent. Donem les gràcies al Servei de RRII i a l'Institut 
Confuci de la UV pel seu suport i col·laboració. 
- Pel que fa a l'aliança d’universitats europees FORTHEM, s'envien puntualment correus a l’estudiantat amb les 
iniciatives que van sorgint, o bé al professorat, a més de publicar-les en xarxes. 
- Del 26 al 29 de setembre, la degana Amparo Ricós, i la vicedegana Ana R. Calero varen assistir a la EAIE 2023, 
celebrada a Rotterdam: https://www.eaie.org/rotterdam.html 
- A l'octubre la Comissió de Mobilitat del Centre va aprovar els informes de qualitat relacionats amb la mobilitat. 
D’una altra banda, i pel que fa a Innovació, explica que el 18 de juliol es va celebrar la V edició de INNOVATION-
ROOMS, que incloïa la presentació de pòsters a càrrec dels Grups Consolidats d'Innovació Docent de la facultat: 
https://go.uv.es/mockri7 
En referència a la Preincubadora, comenta que l’última setmana de novembre se celebrarà la Setmana de 
l'emprenedoria de la Universitat de València: https://www.uv.es/uv-emprende/es/presentacion-iii-semana.html 
En aquesta tercera edició, del 27 de novembre a l’1 de desembre de 2023, es presentarà a la comunitat universitària 
l'estratègia institucional dissenyada per a fomentar l'emprenedoria universitària. La Jornada se celebrarà de manera 
presencial en la Facultat de Medicina i inclourà tallers, taules redones i cursos de formació, amb la finalitat de 
permetre al professorat i a l'estudiantat participar en interessants activitats formatives relacionades amb 
l'emprenedoria. 
Pel que fa a Pràctiques, la Vicedegana explica que, segons la nova normativa que regula les pràctiques, Miguel 
Ángel Barberá (Adeit) ens ha informat que l'estudiantat erasmus incoming és estudiantat matriculat en la nostra 
universitat i, per tant, es regeix pel mateix marc legal per a les pràctiques curriculars. Per a obtindre el NUSS els 
estudiants han de traure’s el NIE. Es poden incloure de manera preventiva en la SS sense que tinguen el NUSS (els 
donen un termini per a presentar-lo posteriorment). Pel que fa a les pràctiques extracurriculars, han de ser les 
empreses i entitats les responsables de donar d'alta a la SS. S'està elaborant un document informatiu dirigit a 
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aquestes empreses. El cost econòmic per a l'entitat vindrà a ser d'uns 0.47€ per dia de pràctiques, fins a un màxim 
mensual d'uns 10 €. Existeix un altre cost que és el que suposa eixa gestió. 
El dia 6 de novembre es va enviar una consulta als vicerectorats corresponents (Estudis, Internacionalització i 
Multilingüisme i Transformació Docent i Formació Permanent) sobre Erasmus Pràctiques per a incoming. Atés que 
l'origen d'aquestes beques és Erasmus+, i que els diners que percep aquest estudiantat el gestionen les seues 
universitats d'origen, voldríem aclarir si és aplicable la nova normativa que regula les pràctiques curriculars i 
extracurriculars. Aquest tipus de pràctiques no es gestionen des d’ADEIT. A dia de hui encara no hem rebut resposta. 
Pel que fa al programa Motivem, anuncia que el dia 21 de novembre, en Adeit, se celebren els deu anys de Motivem. 
Acte seguit, el Vicedegà d’Estudis de Grau explica, en referència a l’OCA, que la Facultat va rebre del Vicerectorat 
de Professorat i Ordenació Acadèmica l’ofici de baixa matrícula del curs actual i les dades d’ajust de TFG i pràctiques 
externes. Cal recordar que quan es fa la previsió de TFG i pràctiques externes al juliol no tenim la matrícula definitiva 
de TFG i pràctiques externes. I que també es fa una previsió en funció de l’alumnat matriculat en tercer més l’alumnat 
de mobilitat. Aquesta previsió és important perquè afecta a les contractacions. L’ofici es va traslladar a les CAT per 
emetre un informe de justificacions al Vicerectorat. Hem de dir que el tancament de grups i subgrups ha estat mínim, 
i els casos han estat molt clars atenent als criteris d’OCA. 
En referència a les reformes de plans d’estudi, el Vicedegà d’Estudis de Grau informa al voltant de l’estat de les 
reformes de plans d’estudis en Estudis Anglesos, Traducció i Mediació Interlingüística, Llengües Modernes i les 
seues Literatures i el doble grau en Comunicació Audiovisual i Periodisme. 
En el Grau en Estudis Anglesos s’han dut a terme diverses reunions de la Comissió de Reforma del Grau amb les 
Unitats Docents de Llengua i Lingüística Angleses i de Literatura Anglesa. Hui hi ha prevista una reunió amb 
l’alumnat per a conéixer la seua opinió sobre el grau actual. 
En el Grau en Traducció i Mediació Interlingüística, de moment, no s’han convocat més reunions de la Comissió de 
Reforma, tot i que hui s’ha convocat una reunió per a finals de novembre. La raó per la qual no s’ha convocat la 
Comissió fins ara és la nova guia d’ANECA per a la elaboració de la memòria de verificació de títols oficials de grau 
i màster, que afecta de manera substancial a la configuració de les titulacions (la degana donarà més detalls en el 
seu informe). 
D’una altra banda, s’ha constituït la Comissió de Reforma del Grau de Llengües Modernes i les seues Literatures, i 
les reunions començaran en breu (veure punt 6).  
Pel que fa al doble grau en Comunicació Audiovisual i Periodisme, anuncia que, dissortadament, vàrem rebre la 
comunicació des del Vicerectorat d’Estudis de la seua paralització temporal a causa dels problemes que està 
generant l’adaptació de normatives i reglaments a la LOSU. Hem traslladat a la Vicerectora el nostre desacord amb 
la situació d’un doble grau que porta més de 9 mesos en un calaix esperant pacientment el seu torn, mentre altres 
reformes de grau i dobles titulacions s’aproven en Comissió d’Estudis i Consell de Govern. La resposta de la 
Vicerectora ha estat manifestar el seu compromís amb aquest doble grau i demanar-nos que tornem a enviar la 
documentació. 
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Per últim, pel que fa al Grau Europeu en Llengües, Literatures i Cultures dins de l’aliança FORTHEM, s’ha convocat 
una reunió del grup de treball per al desembre, per tal de reprendre les tasques pendents pel que fa al Self-Evaluation 
Report per al European Approach for Quality Assurance (EAQA). En aquests mesos, s’han mantingut diverses 
reunions bilaterals amb algunes universitats que participen en el grau per tal d’aclarir aspectes tècnics. A més a 
més, en aquests mesos s’ha incorporat la Universitat de Jyväskylä com a membre del grup de treball. En la reunió 
de desembre, s’informarà al grup sobre la guia d’ANECA, atés que caldrà tornar a revisar tot el treball fet sobre 
competències i resultats d’aprenentatge. 
Amb posterioritat, el Vicedegà d’Estudis de Postgrau i Investigació comunica que durant el mes de juliol va ser 
aprovada en Consell de Govern una modificació del màster universitari d’estudis hispànics, que va rebre el vist-i-
plau de l’ANECA i començarà a impartir-se al curs 2024-2025, així com es va aprovar, al CG del 3/10/2023 la Doble 
titulació Internacional del Màster en Traducció Creativa i Humanística i la  Laurea Magistrale in Lingue Moderne per 
la Comunicazione e la Cooperazione Internazionale de la Università degli Studi di Bergamo. 
En referència a l’àrea d’Investigació, comenta que s’ha finalitzat el procediment de revisió de la memòria 
d’investigació, per la qual cosa volem agrair públicament el treball dels representants dels diferents departaments i 
molt especialment de la coordinadora, Mireia Movellán, que ha dut el pes de les al·legacions davant del GREC. 
Aquestes al·legacions han resultat especialment penoses de gestionar, davant de la visible incapacitat del GREC 
per a modificar en les memòries individuals aquells ítems que la plataforma no permet canviar des de la nostra part 
de la gestió. Si bé nosaltres hem aconseguit mitigar aquest problema, és notori que ha creat un enorme malestar en 
altres facultats i centres de la UV. 
Pel que fa a Quaderns de Filologia, explica que el procés d’edició dels números de la revista d’enguany continua 
sense entrebancs gràcies al treball de les dues companyes que se n’encarreguen de la secretaria: Ana Giménez i 
Puri G. Mascarell. 
En referència a altres comissions, el Vicedegà comunica que ha estat nomenat membre d’una comissió específica 
que funciona des del mes d’octubre i que té l’encàrrec d’adaptar els estatuts de la UV a la LOSU. Aquesta comissió 
treballa per subcomissions i actualment només al nivell dels estatuts universitaris, si bé es preveu que el 
desplegament de la norma exigirà modificacions de segon nivell i de procediments administratius que no s’han 
estudiat en la comissió fins aquest moment.  
La degana comença felicitant el professor Cesáreo Calvo, que ha sigut triat membre corresponent (socio 

corrispondente estero) de la Accademiadella *Crusca, la institució italiana equivalent a la Real Academia Española 
(RAE), així com a les persones que s'han jubilat des de l'última junta (Elena Plano, Luis Cano, Elena Sanchis, 
Herbert Helzinger). Aprofita per a convidar a l'acte que tindrà lloc el dia 22 de desembre per tal d’homenatjar el 
personal del centre que s'ha jubilat al llarg de 2023. 
En relació amb l'apartat de Professorat, informa dels problemes que suposa per a la contractació de nou professorat 
la figura del prof. substitut, degut, principalment, a una qüestió que no s'havia plantejat des del Govern, i que afecta 
a la Llei d'incompatibilitats, atés que esta figura no pot estar contractada en una altra empresa pública. Aquest no 
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és un problema generat per la nostra universitat, sinó derivat del fet que la LOSU no ha previst una modificació de 
la llei d'incompatibilitats, una llei estatal que contempla la compatibilitat per al professorat associat, però no per al 
substitut. La Rectora va explicar al Consell de Govern d’octubre que s’han dirigit a CRUE i a la Direcció General 
d'Universitats de la Generalitat Valenciana per a tractar de trobar solucions a nivell estatal o autonòmic a aquest 
greu problema. Però, encara no s'ha aconseguit una resposta efectiva. El vicerector Ernest Cano va afegir que en 
el Ministeri són conscients del problema i que, en la pròxima modificació de la llei, contemplaran aquest punt. Per 
tant, fins llavors continua sent una figura amb problemes per a totes les universitats de l’Estat Espanyol. Al juliol es 
va aprovar també que els antics AD reduïren la seua docència aquest curs a 21 crèdits i, a partir del 2024-2025, a 
18, assimilant-se als AD LOSU. En relació amb la figura dels associats, s’han realitzat alguns concursos, generats 
per necessitats estructurals o renúncies d’associats. Aquestes convocatòries són independents de les que es 
publicaran a partir de l'1 de gener de 2024 per a l'estabilització del professorat associat (disposicions transitòries de 
la LOSU). S’ha creat també un grup de treball per a estudiar la reforma del Reglament de Selecció i la modificació 
dels barems marc, que han d’ajustar-se a la LOSU: simplificar els barems, donar un tractament anàleg a la docència 
i la investigació –com disposa la LOSU– i facilitar el treball de valoració de les comissions de selecció. Altres 
continguts a reformar són la composició de les comissions de selecció i regulació del procediment de sorteig previst 
en la LOSU, i la regulació dels concursos de mèrits per a la promoció interna a places de càtedra, entre altres temes. 
Els barems marc ja es troben pràcticament elaborats i es presentaran en el Consell de Govern de desembre, després 
de passar per Mesa Negociadora i Comissió de Professorat. 
D'altra banda, en el Consell de Govern celebrat el 11/07/2023, la rectora va informar de la creació d'una comissió 
que té la funció de reformar i adaptar els Estatuts de la UV a la LOSU. Com ha indicat el vicedegà de Postgrau i 
Investigació, ell forma part d’aquesta comissió, que va començar a treballar al setembre. Després, es farà la 
presentació de l’esborrany de la reforma i s’exposarà davant la Comunitat Universitària perquè es presenten les 
esmenes que es consideren oportunes. Aquest moment es podria situar en març de 2024; i, a continuació del període 
de informació i esmenes, la Comissió d'Estatuts emetrà un dictamen –cap al mes d'abril o maig de 2024. Fet açò, 
es convocarà el Claustre en juny/juliol de 2024. El nou text es comunicarà a la Generalitat Valenciana, que disposarà 
dels esmentats quatre mesos per a emetre un informe de legalitat, per acabar amb la publicació en el BOE. 
Important també és l’aprovació del reglament de reconeixement i transferència de crèdits en titulacions de grau i 
màster oficial de la Universitat de València. Es tracta d’una adaptació formal del reglament actual, aprovat en 2011, 
al RD 822/2021, pel qual s’estableix l’organització dels ensenyaments universitaris i del procediment d’assegurament 
de la qualitat, encara que s’ha aprofitat per a fer algunes actualitzacions i per a fusionar en el mateix document el 
reglament de reconeixement per participació en activitats universitàries de cooperació, solidàries, culturals, 
esportives i de representació, regulades fins ara en un reglament independent que va ser aprovat en 2010. Entre 
els canvis substancials podem destacar que es parla d’«àmbits de coneixement» enfront del concepte «branques 
de coneixement», que havia sigut utilitzat fins ara per a catalogar els títols. Per això se'ns ha demanat que 
adscriguem als àmbits del RD 822/2021 les titulacions del centre (si bé estem pendents dels RD paralitzats pel 



 

 

7 

 

Govern per a comprovar si les al·legacions que s'havien enviat des del centre, en suport de les associacions a les 
quals pertanyem, modifiquen el catàleg d'àmbits). En diferents articles s'indica que el Treball de Fi de Grau i de Fi 
de Màster no es pot reconéixer, ni en titulacions ni en dobles titulacions, a excepció dels programes de mobilitat, 
d'acord amb el RD 822/2021. Important també són dues qüestions que s’han de debatre en el si de les CAT i de la 
SUPRACAT, la relació d'assignatures bàsiques que s'han de reconèixer. Fins ara, quan se sol·licitava un 
reconeixement es tenia en compte la branca (Arts i Humanitats, Ciències socials i jurídiques), però ara es tindrà en 
compte l'àmbit. D'altra banda, s'assenyala per al reconeixement de les assignatures superades un mínim de 30 
crèdits bàsics dins del mateix àmbit; i la resta, fins a 60, podrà ser d'un altre àmbit o d'assignatures obligatòries. A 
més, en l'article 4 s'inclou la possibilitat de reconéixer fins a un 15% l'experiència laboral o professional, 
preferentment en assignatures de pràctiques externes, així com d'estudis universitaris no oficials (estudis propis o 
de formació permanent), donant peu, en conseqüència, a la possibilitat de reconéixer microcredencials, sempre que 
complisquen els requisits. 
La degana aprofita també aquest punt per a informar del canvi dels procediments VERIFICA i MODIFICA de 
l’ANECA, 2023, que afectarà a totes les titulacions del centre. En principi, només hauran d’adaptar-se les noves 
titulacions (és el cas del màster de català) i les que estan preparant una modificació (Estudis Anglesos, TMI i LML). 
El principal canvi afecta al capítol 2, perquè seran els resultats d’aprenentatge i no les competències la base de les 
titulacions. Els resultats d’aprenentatge es concreten en: continguts, habilitats, actituds i valors i capacitats. A més 
a més, han d’estar redactats de manera avaluable i objectiva. Tot açò suposa un canvi important, en el qual haurem 
de treballar conjuntament totes les titulacions del centre, especialment les filològiques i traducció, atesa la relació 
dels nostres graus. Hi ha altres modificacions relatives als sistemes d’avaluació. 
En un altre ordre de coses, la degana informa que ha canviat la direcció de l'Escola de Doctorat, ja que n’ha sigut 
nomenada, amb l'aval de 23 programes de doctorat (entre ells els de la FFTiC), la professora Mª Amparo Tórtola 
Baixauli. Com a vicedirectora per la part d'Arts i Humanitats, s'ha nomenat la professora Mercedes Quilis Merín, del 
nostre centre. Li donem l'enhorabona. A més, la degana comunica que s'ha nomenat com a nou delegat d'estudiants 
de la Rectora Marcos Durá Gimeno. 
En els últims CG s'han aprovat els següents reglaments, plans i normatives: 

- Pla Estratègic de la Universitat de València 2023-2026 (CG 3/10/2023) 

- Reglament de la Comissió de Discapacitat (CG 3/10/2023) 

- Modificació del Reglament de Seguretat de la Informació en la utilització de mitjans electrònics de la 
Universitat de València. (CG 3/10/2023) 

- Document de Política de Seguretat de la Informació en la utilització de mitjans electrònics de la 
Universitat de València. (CG 3/10/2023) 

- Normativa sobre indemnitzacions per raó del servei i gratificacions per assistències i altres serveis de 
caràcter extraordinari”, al Pressupost per al 2023. (CG 3/10/2023) 



 

 

8 

 

- Reglament de la Nau Gran (CG 9/11/2023) 

- Codi de Convivència i Bones Pràctiques de la Universitat de València. (CG 9/11/2023) 

- Proposta de les qüestions generals dels Estatuts de la Universitat de València que requereixen 
modificació per adaptar-los a la LOSU. (CG 9/11/2023) 

En l’apartat d’Economia i Infraestructures, la degana informa que s'han dut a terme les obres a la sala de deganat, 
com ja es va dir en anteriors juntes, però faltava comprar el mobiliari nou i instal·lar el projector. D'aquesta manera, 
la sala disposa de major espai i es pot emprar de manera polivalent. La junta de centre, amb el suport a la docència 
i el laboratori docent, ha canviat el mobiliari de la 102 i 103 (últimes dues aules amb cadires de pala), i està 
contemplant l'ajuda per a la instal·lació en la 702. S'estan canviant els projectors de la sala d'actes per a instal·lar 
dues pantalles laterals i insonoritzant el despatx de la professora Carolina Moreno. Respecte a l'electrificació de 
l'edifici, anava a tractar-se en la Mesa de campus que va celebrar-se el 23 d'octubre. Però no va acudir-hi el 
vicerector i, per tant, no coneixem la situació actual de tot el procés. Informa que en eixa reunió va deixar de ser la 
degana de campus, nomenament que ha passat a la degana de Filosofia i Ciències de l'Educació. Estem pendents 
del canvi de mobiliari d'una aula gran (401 o 201). 
Finalment, en l'apartat de qualitat, esmenta que s’està preparant la reacreditació del MAES (la visita serà a principis 
de febrer).  
3. Aprovació, si escau, de la renovació de la Comissió de Revisió de Qualificacions. Es procedeix a fer un sorteig, 
amb el següent resultat: 
- Titulars: Gemma Lluch (Filologia Catalana), Carmen Morenilla (Filologia Clàssica) i Cecilia López (Filologia Anglesa 
i Alemanya). 
- Suplents: Francisco José López / Ana Belén Llopis (quan siga efectiva la jubilació del prof. López) (Filologia 
Espanyola), Guillermo López (Teoria dels Llenguatges i Ciències de la Comunicació) i Noelia Micó (Filologia 
Francesa i Italiana). 
La Junta de Facultat aprova per assentiment els resultats del sorteig. 
4. Aprovació, si escau, de la proposta de modificació de la CCA del Màster en Nous Periodismes i en Estudis 
Hispànics Avançats (veure l’Annex), que afecta al membre del PAS per jubilació del membre anterior. S’aprova per 
assentiment. 
5. Aprovació, si escau, de la CEPE de l’European Degree in Languages, Literatures and Cultures. Sergio Maruenda 
llig la proposta de CEPE. Com s’ha comentat abans, com a pas previ a presentar l’expressió d’interés a l’AVAP al 
mes de gener de 2024, cal aprovar la CEPE del grau europeu. La proposta del deganat és la següent: 

- Amparo Ricós (representant del Grau en Estudis Hispànics) 
- Ana R. Calero (representant del Grau en Llengües Modernes i les seues Literatures) 
- Carles Padilla (representant del Grau en Filologia Clàssica) 
- Sergio Maruenda (representant del Grau en Estudis Anglesos) 
- Francisca Sánchez (representant del PAS) 
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- Esther Enjuto (representant de FORTHEM RRII) 
- Rafael Roca (delegat de la degana i representant del Grau en Filologia Catalana) 
- Un/a estudiant (pendent de les eleccions d’ADR) 

La Junta aprova la proposta per assentiment. 
6. Aprovació, si escau, de la comissió encarregada de la modificació del pla d’estudis del grau en Llengües Modernes 
i les seues Literatures. El Vicedegà d’Estudis de Grau llig la proposta de membres de la comissió. En aquest grau, 
a més de tots els canvis de la nova guia d’ANECA, hi ha canvis pendents en OCA des de fa uns cursos, així com 
l’ajust dels crèdits de mencions al nou RD 822/2021 (que passa de 42 ECTS a 48 ECTS). La solució més adient a 
hores d’ara és la conversió d’una assignatura obligatòria comuna a assignatura d’itinerari. D’aquesta manera no 
s’altera la configuració dels minors en totes les titulacions. 
La comissió estarà formada per: 

- Maria Rosa Álvarez (coordinadora del grau i representant dels minors) 
- Degana de la FFTIC o persona en qui delegue 
- Francisca Sánchez (Administradora) 

Com a persones representants dels majors: 
a) Àrea d’Alemany: Brigitte Jirku i Pau Bertomeu 
b) Àrea de Francès: Evelio Miñano i Ignacio Ramos 
c) Àrea d’Italià: Juan Carlos de Miguel i Paolino Nappi 

La Junta aprova la proposta per assentiment. 
7. Aprovació, si escau, de la proposta de premis extraordinaris de graus i màsters del curs 2022-23. El Vicedegà 
d’Estudis de Grau llig la proposta de premis. Explica que el Consell de Govern (ACGUV 179/2023) de l’11 de juliol 
va aprovar la modificació del Reglament de Concessió de Premis Extraordinaris de Títols Oficials de Grau i Màster 
de la Universitat de València, que conté dos punts importants: 
a) El Reglament fa innecessària una Comissió de Premis Extraordinaris de Centre, tal com hem vingut fent aquests 
anys, atés que és només la Junta de Facultat la que, en última instància, els ha d’aprovar. Així, enguany ja no hem 
convocat Comissió de Premis Extraordinaris de Centre. 
b) Una novetat important pel que fa als premis extraordinaris de màster és que la quantitat de premis que es poden 
atorgar per nombre d’estudiants titulats s’equipara al nombre d’estudiants de grau. Això vol dir que en màster passen 
d’un premi per cada 30 estudiants a un premi per cada 50 estudiants. 
El Vicedegà llig a continuació la concessió de premis extraordinaris de grau i màster, tot excloent, per motius de 
protecció de dades, les notes d’expedient de l’alumnat. 
La Junta aprova la proposta de premis per assentiment. 
8. Aprovació, si escau, de la proposta d’assignació de noms a diversos espais comuns de la FFTiC. Begonya Pozo 
llig la proposta que ha elaborat la Comissió d’Igualtat, que és la següent: 

- Sala de Reunions de Deganat: Carme Barceló 
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- Espai Polivalent: María Teresa Echenique / Dolors Jiménez Plaza 
- Sala de Lectura: María Moliner 
- Espai Cultural: Isabel Clara-Simó 

El prof. De Miguel diu que és un tema més delicat del que sembla. Pensa que s’haurien d’agafar noms més vinculats 
a la Facultat, i que s’hauria de parlar més la proposta. També diu que potser no caldria que tots els noms foren de 
dones. Honestament i amb tot el respecte, considera que la proposta és massa prematura i que s’hauria de madurar. 
La Vicedegana respon que tots els espais comuns que tenen nom a la Facultat són d’hòmens (César Simón, Manuel 
Sanchis Guarner, Toni Viñas, Enric Valor...). El prof. De Miguel subratlla que no està en contra de la proposta, però 
que tampoc no està a favor de la manera com s’ha elaborat i anuncia que s’hi abstindrà.  
Finalment, la proposta d’assignació de noms se sotmet a votació, amb el següent resultat: 

- 10 vots a favor 
- 0 vots en contra 
- 2 abstencions 

En conseqüència, la Junta de Facultat acorda aprovar la proposta per majoria. 
9. Informe de títols propis de la FFTiC i aprovació, si escau, de la proposta dels màsters vinculats a la FFTiC. La 
degana informa dels màsters propis vinculats al centre, que ja es van aprovar en anys anteriors: «Máster en 
formación y actualización de profesores de español como lengua extranjera», de modalitat en línia i dirigit pel 
professor Antonio Briz i la professora Virgínia González, del Departament de Filologia Espanyola. En novena edició. 
«Màster de formació permament en escriptura creativa», dirigit per les professores Begonya Pozo i Júlia Haba. 
Segona edició. S’aproven per assentiment.  
10. Ratificació, si escau, de la modificació de la Taula d’equivalències d’acreditació de Llengües L2 (veure l’Annex). 
El prof. Calvo diu que el que es va a aprovar és incomplet. I que, a més, ja existeixen unes taules molt completes, 
amb la qual cosa s’estan duplicant treballs. La degana li suggereix que comunique els canvis pertinents a la 
representant de l’àrea d’italià. Es ratifica. No obstant, la degana comunicarà la proposta del professor Cesáreo Calvo 
a la comissió de Llengües de la UV. 
11. Proposta de revisió de la normativa d’entrada de bicicletes plegables a l’edifici de la FFTiC. El Secretari explica 
que aquest punt fou inclòs a petició del prof. Martí Domínguez, que per motius familiars no ha pogut fer-se present 
a la Junta de hui. I, en conseqüència, proposa ajornar el punt per a la propera Junta. La proposta d’ajornament 
s’aprova per assentiment. 
12. Altres qüestions. No n’hi ha. 
13. Precs i preguntes. El prof. De Miguel recorda que en la reunió de juny es comunicà la defunció del professor 
Nuccio Ordine, que havia de ser investit pòstumament com a Doctor Honoris Causa, i que s’aprovà que se’n 
realitzara la investidura. La Degana diu que va fer una consulta i li digueren que es farà un acte de reconeixement, 
però no tal com demana la litúrgia l’Honoris. La Degana pensa que l’acte s’hauria d’haver realitzat aprofitant que la 
família vingué a recollir el Premi Princesa d’Astúries de manera pòstuma, i diu que tornarà a insistir amb el tema. 
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La Degana aixeca la sessió a les 14.05 hores. 
 
 
 
 

Signat: Rafael Roca Ricart 
Secretari de la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació 
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